Vol. 3, No. 3B - May, 2020

**International Department, Hsinchu Campus** 

## **How Does Writing Affect Your Life?**

書寫如何影響你的生活?

As an introduction to producing recycled paper, the students discussed the importance of language and written communication.

二年級學習製造再牛紙之前,先了解語言和文字交流的重要性。



The students discussed the development of writing, its importance, and how it developed over the ages.

學生討論書寫的演變、重要性及其如何發展。





Each group received pieces of rock, wood, clay, tissue paper, and leaves. The students had to consider which materials would be easier to write on, and they recorded their predictions on a worksheet.

各組拿到石頭、木材、粘土、衛生紙和樹葉。學生 們必須思考哪種材料較容易書寫,並將預測記錄在 學習單上。



Afterwards, the students tried writing on the objects to see whether their predictions were correct.

學生試著在材料上書寫,確認預測是否正確。





The groups used their worksheets as a reference and shared their predictions and subsequent test results with their classmates.

各組以學習單資料作為參考,並與同學分享他們的 預測和測試結果。